
PROTOKÓŁ NR XX /2019 

Z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

W dniu 22 listopada 2019 roku. 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2019 o godz. 08: 00, a zakończono o godz. 10: 54 tego 

samego dnia. 

 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XX Sesji Rady Miejskiej 

powitał obecnych Radnych, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, Skarbnika panią Annę 

Lewandowską, pracownika MODR panią Ewę Orzeszek, przybyłych sołtysów i 

przewodniczących komitetów osiedlowych, radnego powiatowego oraz redaktora gazety 

Jabłonka. 

 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący odczytał projekt obrad. 

 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzedniej Sesji 

5. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej Sesji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mogielnica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Mogielnicy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie Program współpracy Gminy i Miasta Mogielnica 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso na 2020 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 



17. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta do przekazania 

Budowy zatoczki parkingowej w ul. Armii Krajowej w Mogielnicy, Wykonanie progu 

zwalniającego wraz z oznakowaniem pionowym i poziomym w ul. Armii Krajowej i 

przebudowy chodnika ul. Krakowskie Przedmieście 

18. Informacja w sprawie średniej ceny żyta za dt. do wyliczenia podatku rolnego 

19. Informacja w sprawie średniej ceny drzewa tartacznego do wyliczenia podatku leśnego. 

20. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

21. Sprawy mieszkańców 

22. Zakończenie obrad. 

 

2.Powołanie Sekretarza obrad 

 

Zgłoszono kandydaturę radnego Edwarda Kieszka na Sekretarza obrad. Więcej kandydatur 

nie zgłoszono. Radny wyraził zgodę. Przeprowadzono głosowanie w sprawie powołanie na 

sekretarza obrad radnego Kieszka 

 

Głosowano w sprawie powołanie Sekretarza obrad pana Edwarda Kieszka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ·ZA (14) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 

Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) ·Bogdan Sawicki  

 

Następnie głos zabrała pani Ewa Orzeszek informując o godzinach dyżurów w Gminie 

Mogielnica przez Pracownika MODR z oddziału grójeckiego. Poinformowała również o 

naborze na nowe działania dla rolnictwa w ramach PROW 2014-2020. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

4. Przyjęcie protokołów z poprzedniej Sesji. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia następujących protokołów:  

Protokół nr XVIII/2019 z dn. 4.09.2019 r. 

Protokół nr XIV/2019 z dn. 30.09.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ·ZA (14) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, 

Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) ·Bogdan Sawicki  

 

5. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej Sesji. 

 

Burmistrz odczytał zarządzenia wydane od ostatniej sesji od nr 86 z 30 września 2019 do nr 

102 z 20 listopada  2019 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

 

 

 

 

 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały oraz jej uzasadnienie. Następnie zostało 

zarządzone głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

 

Głosowano w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały oraz jej uzasadnienie. Następnie zostało 

zarządzone głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 



Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mogielnica. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Następnie głos zabrał Burmistrz, który powiedział ze zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego jest zgodna z wnioskami dwóch 

przedsiębiorców. Z ul. Rudna Droga i ul. Stegny. Zmiana ta jest związania z ich rozwojem. 

Wpłynęło również podanie od przedsiębiorcy również z terenu Mogielnicy. Jest to osoba, 

która chciałaby postawić swój zakład w Cegielnii ( koło domu Weselnego)  

Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Mogielnicy. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Następnie głos zabrał Dyrektor ZGKiM Grzegorz Zieliński omawiając, jakie zostały w nim 

podjęte korekty wraz z ich uzasadnieniem. 



 

Głosowano w sprawie przyjęcia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Mogielnicy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ·ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Następnie głos zabrał Burmistrz mówiąc, o że takie uchwały ingerują w dochody gminy. Są 

one nam narzucane. Musimy prze tą uchwałę obniżyć stawkę umieszczenia urządzeń w pasie 

drogowym. Rada nie ma innej możliwości jak przyjąć tę uchwałę, która z kolei obniży 

dochody gminy. 

 

Głosowano w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  



 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie „Program współpracy Gminy i Miasta 

Mogielnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2020 rok”. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały dodając, że jest ona przyjmowana, co rok ze 

względu obowiązujące prawo.  

Zostało ponowne sprawdzenie quorum ze względu na opuszczenie Sali obrad przez jednego 

radnego. 

 

Głosowano w sprawie Programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Bogdan Sawicki  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020r. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Następnie głos zabrał Burmistrz mówiąc o wciąż wzrastających podatkach.  

 

Głosowano w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Bogdan Sawicki  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zostało zarządzone głosowanie w 

sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

 

Głosowano w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Bogdan Sawicki  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie opłaty targowej na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) Adam Jagieliński, Bogdan Sawicki  

 

15.Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso na 2020 rok. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego, leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Bogdan Sawicki  

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Następnie głos zabrał radny Edward Kieszek w sprawie pkt. 5. Mówiąc, że stawka ta  



w stosunku do roku 2019 została podniesiona o ok.100%. Co uważa, że jest to zbyt  

duża równica między 2019 a 2020 rokiem. Zaproponował podniesienie tej stawki na 2020 rok 

o 20 %. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że stawka ta dotyczy ok. 4 pojazdów podmiotów prawnych. 

Zaznaczył również, że samorządność w naszym kroju się kończy z powodu 

niewystarczających dotacji na przekazane nam zadania. Podał również przykład oświaty gdzie 

w przyszłym roku same płace wzrosną o ok. 2 mln zł przy wzroście subwencji ok. 70 tys. zł.  

Dodatkowo Burmistrz zaznaczył, że za wzrost opłaty dotyczącej gospodarowania odpadami 

odpowiada Minister Środowiska. Zatem Rada Gminy nie może nic z tym zrobić jak tylko 

zatwierdzić. Następnie podał przykład Poczty Polskiej, która jest w tej chwili jedyną 

placówką pocztową, z którą gmina może nawiązać współpracę. Brak konkurencji oznacza 

rozpisanie przetargu, jaki koszt by nie był zapłacić będzie  trzeba. Zaznaczył również że koszt 

korespondencji wyniesie w 2020 r. ok. 130 tys. zł 

 

Głos zabrał radny Kieszek, który uważa, że zwiększenie stawki tego podatku tylko o 20 % a 

nie o 100% nie wpłynie aż tak negatywnie na budżet gminy. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski podkreślają, że zanim dana 

uchwała trafi na sesje jest ona przekładana na daną komisję do zaopiniowania. Na komisji 

budżetowej, na której były przedstawiane uchwały w sprawie poszczególnych podatków było 

wyjaśniane przez odpowiedniego pracownika urzędu. Opinia w zakresie tej uchwały była 

pozytywna. Ze względu na to, iż radny Edward Kieszek złożył wniosek formalny zostało 

przeprowadzone głosowanie, przy którym było wznowione quorum ze względu na 

opuszczenie Sali obrad przez radnego. 

 

Głosowano w sprawie zwiększenia stawki podatku od środków transportów, o którym 

mowa w paragrafie 1 punkt 5 o 20% względem stawki podatku obowiązującej w 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 



Edward Kieszek 

PRZECIW (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Włodzimierz 

Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

 

Głosowano w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ·ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) 

Edward Kieszek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta do 

przekazania Budowy zatoczki parkingowej w ul. Armii Krajowej w Mogielnicy, 

Wykonanie progu zwalniającego wraz z oznakowaniem pionowym i poziomym  

w ul. Armii Krajowej i przebudowy chodnika ul. Krakowskie Przedmieście. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy  

i Miasta do przekazania Budowy zatoczki parkingowej w ul. Armii Krajowej w 



Mogielnicy, Wykonanie progu zwalniającego wraz z oznakowaniem pionowym  

i poziomym w ul. Armii Krajowej i przebudowy chodnika ul. Krakowskie Przedmieście.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

 

18. Informacja w sprawie średniej ceny żyta za dt. do wyliczenia podatku rolnego. 

 

Przewodniczący odczytał informację od Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. Następnie 

dodał, że rada gminy podejmuje uchwałę wtedy, gdy stawka podatku rolnego ulega 

zmniejszeniu.   

Głos zabrał Burmistrz przestawił, że podatek rolny w 2020 roku wzrośnie o ok. 10 zł, czyli na 

kwotę 146.15 zł 

 

 

 

19. Informacja w sprawie średniej ceny drzewa tartacznego do wyliczenia podatku 

leśnego. 

 

Przewodniczący odczytał informację od Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 

 

20. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski przekazując informacje na temat 

oświadczeń majątkowych radnych za 2018 rok. Prosząc, aby ci radni, do których są uwagi od 

Urzędu Skarbowego, aby wyjaśnili tę sytuację i ją skorygowali.  Następnie przedstawił 



wniosek od mieszkańców, żeby przychodnia w Mogielnicy była wcześniej otwierana, aby 

pacjenci czekający w kolejkach podczas niskiej temperatury na zewnątrz mogli poczekać w 

poczekalni. 

 

Głos zabrał Burmistrz przekazał informacje dla pani sołtys z Dobiecina, która dotyczy drogi 

powiatowej. Został złożony przez Powiat wniosek o jej wyremontowanie, który został 

rozpatrzony pozytywnie. Natomiast prawdopodobnie powiat jak i gmina będą musieli jakąś 

część dołożyć do jej remontu.  Będzie to trudne dla powiatu ze względu na problemy 

zadłużenia obu szpitali, jaki i dla gminy Mogielnica ze względu na wciąż rosnące koszty 

oświaty. 

 

Następnie głos zabrała Sekretarz Joanna Kaźmierska informując o nieprawidłowościach w 

oświadczeniach majątkowych czterech dyrektorów jednostek organizacyjnych w Gminie 

Mogielnica oraz jednym oświadczeniu osoby podpisującej decyzje z upoważnienia 

Burmistrza.    

 

Głos zabrał Burmistrz odczytując informację z Ministerstwa Rolnictwa w sprawie pomocy de 

minimis. 

Następnie wytłumaczył, że skutkuje to niemożliwością wypłaty dla rolników dofinansowania 

przez Gminę na wymianę pieców. 

 

21. Sprawy mieszkańców 

 

Głos zabrała Przewodnicząca komitetu osiedlowego pani Jolanta Radzimińska w sprawie 

zrobienia chodnika na ul. Stegny, jego przedłużenia. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Grzegorz Michalski mówiąc, że ta inwestycja jak na razie 

zapisania w budżecie. W tym momencie mamy mnóstwo niewiadomych. Podczas omawiania 

budżetu będziemy wiedzieli, jakimi środkami dysponujemy i wtedy będziemy mogli się 

wypowiedzieć czy i kiedy będą przewidziane jakieś inwestycje.  

 

Głos zabrała sołtys Wólki Gostomskiej pani Jadwiga Zalewska dziękując za wykonanie drogi 

Wolka Gostomska – Gostomia.  



 

Głos zabrała pani Radzimińska prosząc o wyjaśnienie sytuacji z oświatą. Jakie są 

uwarunkowania przyznawania dotacji. 

Głos zabrał Grzegorz Michalski, który powiedział ze dużego wpływu na to nie mamy. 

Możemy zgłaszać ze przekazywane dotacje są za małe w stosunku do zwiększających się 

kosztów. 

 

Przewodniczący rady oddał głos Burmistrzowi, który przytoczył art 167 pkt. 1 Konstytucji, 

który dotyczy JST. W którym zapewnia samorządom się udział w dochodach publicznych 

proporcjonalnie do przypadających zadań. Burmistrz podkreślił, że zatem sytuacja oświaty 

nie jest zgodna z Konstytucją RP.    

 

Głos zabrała sołtys Kozietuł Nowych pani Beata Haśkie prosząc, aby sołtysi byli 

powiadamiani o posiedzeniach komisji oraz do kogo i w jaki sposób można zgłaszać nasze 

podania. Również poprosiła o oszklone tablice, na których mogliby powiadamiać 

mieszkańców o różnych sprawach oraz o tablicę informującą z napisem  „ Kozietuły Nowe”. 

Poprosiła również o zabieg konserwacji tak zwanej Alei Kasztanowej ze względu na jej 

wygląd.  

 

Następnie głos zabrał Grzegorz Michalski zapewniając o przesyłaniu powiadomień na temat 

posiedzeń komisji dla sołtysów. Wnioski sołtysi powinni składać w formie papierowej na 

sekretariat i wówczas będą one przedstawiane na odpowiedniej komisji. Temat tablic był już 

poruszany i wszelkie uwagi powinno się składać do Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej. 

Temat tablicy z nazwą miejscowości będzie zgłoszony do Wojewódzkiego Zarządu  

Dróg Wojewódzkich. Podobnie jak pielęgnacja Alei Kasztanów zostanie zgłoszona do 

odpowiedniej Instytucji. 

 

Głos zabrał Dyrektor ZGKiM w Mogielnicy pan Grzegorz Zieliński, który zaproponował 

zamiast szyby w tablicach, aby laminować dokumenty na nich umieszczane, ze względu na 

działania wandali w naszej gminie.  

 

Głos zabrała sołtys Główczyna pani Beata Dąbrowska prosząc o wycięcie krzewów na moście 

w Miechowicach ze względu na słabą widoczność. 



Głos zabrała sołtys Kozietuł pani Beata Dąbrowska pytając o zjazdy przy drodze Kozietuły - 

Trzylatków. Była decyzja, że materiał będzie pozyskiwany przez osoby prywatne, przy 

których będzie wykonany zjazd natomiast robocizna przez firmę wykonującą tą drogę. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że zjazdy zostaną wykonane i w tej sprawie będzie 

się kontaktował ze  Starostwem w Grójcu. Jednakże najpierw musi być odbiór końcowy 

drogi, który odbył się w dniu 21 listopada br. Burmistrz zapewnił, że w razie jakichkolwiek 

problemów, aby się do niego zgłaszać. 

 

Głos zabrał Jerzy Marczak prosząc, aby wykonać chodniki na odcinku drogi Kozietuły - 

Goszczyn ze względu na bezpieczeństwo pieszych poruszających się przy drodze. 

  

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie XX Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

 

Protokółowała    Sekretarz obrad  Przewodniczący rady 

 

Natalia Wasiak   Edward Kieszek  Grzegorz Michalski 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


